
Vážená	komise,	
	
dovoluji	si	touto	cestou	požádat	o	místo	v	Absolventském	programu	pro	rok	2019-2020.	
	
Jsem	studentka	šestého	ročníku	2.	lékařské	fakulty	Univerzity	Karlovy	a	ráda	bych	se	ucházela	o	práci	
na	III.	Interní	klinice,	revmatologickém	oddělení.	V	červnu	roku	2018	jsem	absolvovala	stáž	na	tomto	
oddělení	u	pana	prof.	MUDr.	Pavla	Horáka,	CSc.	Během	stáže	jsem	měla	možnost	rozšířit	si	
vědomosti	v	oboru	revmatologie	nad	rámec	běžně	vyučovaný	na	lékařské	fakultě.	Obor	mě	velice	
zaujal	svou	komplexností	i	možnostmi	moderní	léčby.	V	rámci	stáže	jsem	se	také	podílela	na	
zpracování	dat	pro	retrospektivní	analýzu	souboru	pacientů,	z	jehož	výsledků	nyní	pod	vedením	pana	
profesora	zpracovávám	přednášku	na	Dny	mladých	internistů.	Tato	zkušenost	dále	rozšířila	můj	
zájem	o	obor.	Také	jsem	se	seznámila	s	prostředím	a	kolektivem	na	oddělení,	oceňovala	jsem	
vstřícnost	a	přátelskost	lékařů	i	sester,	stejně	jako	vysokou	úroveň	péče	o	pacienty.	Osobně	považuji	
takové	prostředí	za	motivující	a	velmi	přínosné	pro	další	postgraduální	vzdělávání	a	ráda	by	se	stala	
jeho	součástí.	
	
Dětská	klinika	je	moji	druhou	volbu.	Obor	pediatrie	mě	zajímá,	v	rámci	programu	Erasmus	v	Santiagu	
de	Compostela	jsem	strávila	měsíc	na	místní	pediatrické	klinice,	kde	jsem	úspěšně	komunikovala	
s	dětmi	i	v	cizím	jazyce.	Proto	si	myslím,	že	mám	předpoklady	zvládnout	i	specifickou	komunikační	
náročnost	tohoto	oboru.	V	rámci	pediatrie	bych	se	případně	ráda	věnovala	dětské	endokrinologii.	
Zajímá	mě	také	problematika	výživy,	během	studia	jsem	absolvovala	volitelné	předměty	na	toto	téma	
(Výživa	ve	vztahu	k	civilizačním	onemocněním,	Základy	sportovní	výživy).		
	
Třetí	volbou	je	Klinika	anesteziologie,	resuscitace	a	intenzivní	medicíny.	V	pátém	ročníku	jsem	se	
zúčastnila	výběrové	stáže	na	Klinice	anesteziologie,	resuscitace	a	intenzivní	medicíny	2.LF	a	FN	Motol	
a	dále	kurzu	Přednemocniční	první	pomoci	pořádaného	stejnou	klinikou.	Mám	zájem	i	o	horskou	
medicínu.	Myslím,	že	bych	byla	dobrým	uchazečem	i	pro	tuto	specializaci.	
	
V	srpnu	roku	2018	jsem	absolvovala	zahraniční	stáž	v	Chimbote,	Peru	na	kardiologické	klinice.	
S	místními	lékaři	jsem	se	věnovala	pacientům	na	standartním	oddělení	i	JIP.	Peruánské	zdravotnictví	
sice	nedosahuje	kvalit	českého,	ale	při	nedostupnosti	některých	moderních	metod	jsem	se	díky	
místním	lékařům	prohloubila	znalosti	v	propedeutice	a	interpretaci	EKG.	Měla	jsem	možnost	rozvíjet	
se	v	komunikaci	s	pacienty,	a	to	i	s	terminálně	nemocnými.	Tyto	schopnosti	jsou	jistě	důležité	pro	
všechny	moje	zvolené	obory.	
	
Během	studia	jsem	působila	jako	vedoucí	sportovního	klubu	studentského	spolku	Motolák,	v	rámci	
něhož	jsem	pořádala	nejen	sportovní	akce,	ale	také	vzdělávací	workshopy	pro	mediky.	Spolu	se	
zahraničními	zkušenostmi	by	i	toto	mohlo	být	přínosem	pro	pedagogickou	část	Absolventského	
programu.	
	
	
Děkuji	Vám	za	zvážení	mé	žádosti.	
	
	
	
V	Olomouci	30.1.2019																																																																																														Adéla	Skoumalová	


